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PÒRTIC 

ULLDECONA CIUTAT ATRACADA 
Si haguéssim de triar unes quantes paraules par definir 
l'estat d'ànim de la nostra població al mes d'octubre, 
inseguretat, impòtencia i indignació serien le§ més 
justes. 

Inseguretat en veure assalts i robatoris a pla dia a 
carrers cèntrics, impòtancia parqué la gent no sap que 
fer ni com evitar-ho i indignació en veure que una 
societat avançada, i cada cop més civilitzada està mas 
desprotegida que mai. 

Sabem que el problema és complexe, que no és fàcil 
de resoldre, que intervenen molts de factors exters a la 
nostra població, i dels que lògicament no en té la culpa 
l'Ajuntament ni els encarregats de la nostra seguretat. 
Però la gent exigeix seguretat, i no enfrontar-sa gaire
bé cada dia a fets delictius amb risc de mals majors que 
perdre unes pessetes. 

Si hi ha una Junta de Seguretat i un Ajuntament cal 
demanar-los que com a mínim funcionen, qua si bé no 
son responsables del que passa després amb els 
detinguts, que almenys facin tot el possible per preve
nir als fets delictius, que de mitjans i maneres de far-ho 
n'hi ha. El que no pot ser és que la gent s'hagi de pagar 
la seguretat de la seua butxaca, per tant, que l'hagi da 
pagar dues vegades. En lloc de moltes precaucions 
individuals, cal que es faci un esforç per a unes poques 
precaucions col.lectives. 

Ho diguérem fa molt de temps, cal informar amplament 
als delinqüents da qua Ulldecona és un pobla ban 
vigilat i protegit, i fer-los dassistir abans da venir. 

l la gent ans volam sentir protegits, i no amb aquesta 
temor d'ara, temor de denunciar, temor da pagar un crit 
en algun moment, etc. Qua haurà da passar par a qua 
als nostres poders públics intanvinguan? 
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A ULLDECONA 
aquesta és una modalitat nova a la 
plaça, i en pocs dies s'ha passat de 
no cap a un munt, cal anar amb 
compte, ja que apart dels diners i 
l'ensurt, una caiguda pot ser fatal. 
Vigileu. 

SEGONS ENS INFORMA UNIÓ DE PAGESOS, ES PREPAREN FORTES 
MOBIUTZACIONS PER AQUEST MES. 
la vaga que s'està preparant sembla que es pot extendre a tot l'Estat i 
segons pareix, les nostres comarques hi podrien participar també activa
ment. 

SOLUCIONAT EL PROBLEMA DE LES 
INUNDACIONS AL PASSEIG DE 

L'ESTACIÓ 
la sensibilitat, la presa de concièn
cia davant de la problemàtica real 
de cada dia, és directament pro
porcional a la intensitat amb que es 
pateix aquesta problemàtica, és a 
dir, a major patiment major sesibili
tat. D'aquí a la solució del problema 
només hi va una ordre, i el problema 
deixa de ser-ho. Hauria d'haver un 
regidor per cada carrer del poble, i 
que visqués al carrer, és ciar. 

L'ESTAT INCREMENTA EN UN 100% EL VALOR CADASTRAL DE LES FIN
QUES RÚSTIQUES, L'AJUNTAMENT D'ULLDECONA REBAIXA EL TIPUS 
IMPOsmu DEL 0'90 AL 0'45: ES PAGARÀ EL MATEIX. 
per al 1991 l'Estat augmenta el valor en un l 00% l'Ajuntament acordava 
dilluns dia 5, per unanimitat, rebaixar a la meitat el tipus impositiu (de 0'90 
a 0'45). 

L'EQUIP CADET DEL C.F. ULLDECONA MARCA 18 GOLS AL CAMP DE 
L'AMETLLA, l N'HI FA 13 A LA RAPITENCA 7 DIES DESPRÈS. 
marcar 31 gols en 7 dies no és corrent, però és que ja en porten 49 en 5 
partits. Tot un espectacle i una borratxera de gols. Récord. 

DECLAREN A VINARÒS ELS DIRECTIUS D'ENDESA (TÈRMICA D'ANDORRA), 
ACUSATS DE CONTAMINAR ELS PORTS. 
la pluja àcida provinent d'aquesta central tèrmica ha provocat la mort 
de milers d'arbres en els darrers anys. 21 poblacions del Baix Maestrat, i 
grups ecologistes diversos es constitueixen en acusació popular i presen
ten querella criminal per delicte ecològic. El Consell Comarcal del 
Montsià s'hi ha solidarifzat. 



PARLA L'ESQUERRA 

HOMENATGE A COMPANYS 
A les 7 del matí del dia 15 el Comitè 

Polític de la secció local d'ERC es reunia 
a la Plaça de Catalunya per retre homenat
ge a Lluís Companys amb 4 salves d'ho
nor. Per no donar un ensurt al veïnat que 
encara dormia, es va decidir anar a tirar els 
petards (ben sorollosos per cert) a la plaça 
de bous. En 5 minuts i sota una finíssitna 
capa de pluja que començava a caure, 
l'acte va començar i acabar, senzill com 
ERC volia, però sentit. 

NOTICIARI 

FARAN UNA BENZINERIA 
A NIVELL EUROPEU. 
JA TOCAVA. 
Amb tots els respectes, però la «benzine
ria» d'Ulldecona era gairebé (és, encara) 
tercermundista. Una població com Ullde
cona es mereix un lloc millor en tots els 
aspectes, salvant cl bon servei que donen 
els empleats. 
Ara sembla que la cosa s'arreglarà en 
canviar d ·amos, i és faran unes 
instal.lacions com cal d'acord als temps 

AJORNADA LA VISITA 
D'ÀNGEL COLOM 

Les tasques parlamentàries van fer que 
gairebé a darrera hora, es decidís ajornar la 
visita del nostre secretari general. Àngel 
Colom va demanar aquest a jomament per 
poder atendre millor la tasca que tenia 
aquell dia al Parlament, i és que la feina 
mana. De moment no s 'ha fixat encara el 
dia de la seua visita, que anunciarem 
oportunament i amb temps. l 

que vivim. Quan se'ns facilite més infor
mació us la servirem puntualment. 

BARALLES PER SANT LLUC 
AMB ELS ccROQUEROS» 

En una d·aquestes santes i meravelloses 
nits de rock amb que ens obsequia l' Ajun
tament, per demostrar la seua modern.or, 
etc., etc. va resultar que un dels grups era 
una mica violent, i desprès de la seua 
actuació musical van començar a actuar 
violentament per la rodalia de la disco a 
altes hores de la matinada (nit del 19 al 20). 

POLITICAINTERNACIONAL 

PACTES PSOE-COS 
El PSOE i el CDS per demostrar que 

estan ¿·acord amb quasi tot, han firmat uns 
acords en que acorden això, estar d ·acord. 
Ignorem si també han fixat la data de la 
fussió, o més bé de l'absorció. El cert i 
segur és que el PSOE té al CDS pel coll, i 
en els propers temps es podrien veure 
miracles. 

De moment el CDS ha desaparegut del 
panorama polític basc, com abans ho va 
fer de l'andalús, i les aigües també baixen 

n 

tèrboles a Catalunya on hi ha hagut esci
sions per fundar el Centre Radical. A Ull
decona i a la vista del panorama, molta 
gent es pregunta si el CDS arribarà a les 
Municipals. Intentarem esbrinar aquest i 
d'altres temes parlant amb els seus res
ponsables a la Vila. 

TAMBÉ Hl HA MERDER AL PP 
Però aquí és a nivell in~ern, de moment 

encara no han pactat amb el PSOE. Sem
bla ser que Femandez Díaz ha caigut en 
desgràcia per copiar massa allò que fa 

ÀI 

Ramon Querol, entrenador del juvenil del 
C. F. ULLDECONA en va resultar ferit 
amb algún dit trencat en ser atacat per 
aquests vàndals. En acudir a ajudar-lo 
altres joves del poble, es va muntar una 
autèntica batalla lògicament a bufetades. 
Ignorem com ha acabat la cosa, però supo
sem que Ramon devia presentar l'oportu
na denúncia, ja que segons ens digueren, 
els «roqueros» a l• endemà encara eren al 
«cuartelillo». 

MOR LA MARE DE 
RAMON CALLARISA 

Des de aquestes línies, vagi el nostre 
condol per a tota la família de JOSEPA 
CALLARISA FERRÉ, que va morir a 
Ulldecona el 20 d ·octubre. L'enterrament, 
el diumenge 21, fou una gran manifestació 
de dol per tractar-se d'una família molt 
coneguda i apreciada a la població. Potser 
Ramon Callarisa, regidor durant molts 
d'anys de l'Ajuntament, n'es el més 
conegut. l 

CiU, i de Madrid li han fet un toc, i de 
Catalunya estant també, sobretot el tortosí 
CURTO que arremet sempre a dreta i 
esquerra. Ignorem la influència que tot 
això pot tenir a nivell local, encara que 
d'altres vegades l'ha tinguda, i només cal 
recordar fa quatre anys quan van dimitir 
tots els «alianceros» locals quan la direc
ció va posar a Jeroni cap de llista. Temps 
al temps. l 



EL TEMA 

LA VAGA DEL TRANSPORT 

Encara que ja fa uns dies que va passar, 
hem triat la vaga del transport per diversos 
motius que anirem detallant. 

IMPORTANT RETENCIÓ A 
ULLDECONA 

Ulldecona es va veure sorpresa en plena 
vaga, per la retenció que es va efectuar a la 
sortida del poble direcció Vinaròs, abans 
de pujar el pont. Uns quants transportistes 
locals, invitaven amablement als com
panys que anaven passant a deixar allí el 
seu vehicle, i en poc temps es va fer una 
bona arreplegada de camions, furgonetes, 
etc. amb algún petit incident sense gaire 
importància. Des de LO FULL no podem 
més que aplaudir aquesta iniciativa, qual
sevol iniciativa que prengui qualsevol 
sector per defensar els seus drets, i el món 
del transport tenia motius sobrats per fer el 
que va fer. 

EL GOVERN CENTRAL PASSA 
DEL TEMA Hl HA D'ACABAR 
NEGOCIANT APRESSA 
l CORRENTS 

Distrets amb el Golf i d'altres temes, el 
Govern Central no va medir bé inicial
ment les conseqüències que podia arribar 
a tenir la vaga, i no en va fer ni cas, és més, 
en el moment més fort d ·aquesta no se li 
ocurreix res més que tornar a pujar el gas
oil, i la benzina no. 

En vista de que els mercats anaven que-

dant desabastits, els va tocar negociar 
apressa i corrents, i accedir a les justes 
peticions dels camioners, mentrestant i 
segons la CEOE s'havien perdut 50.000 
milions de ptes. i els transportistes els seus 
jornals. El Govern un cop més havia actuat 
amb la seua arrogància habitual, i també 
un cop més va haver de baixar del burro 
per la pressió social. 

UN ACORD D'ONZE PUNTS 
PER TORNAR A LA 
NORMALITAT DEL SECTOR 

El contingut dels acords que van perme
tre desconvocar la vaga, reflecteixen les 
preocupacions dels petits transportistes 
autònoms. 

El primer punt és la declaració de ports, 
de cara a ordenar les relacions comercials 
dins del sector. El segon element del pacte 
tracta de regular la jubilació avançada dels 
transportistes, l'obligatòria als 60 i la 
voluntària als 55. 

El tercer punt és la regulació de les ma
lalties professionals al sector del trans
port. Un altre punt reclamat i acceptat pel 
govern és la sanció contra els transportis
tes il.legals, precintant inclús si cal el 
vehicle. També es va acordar regular la 
normativa que permet l'accés a la profes
sió. Intensificar les gestions per agilitar la 
devolució de !'I.V.A. en el transport inter
nacional. Camioners i adnúnistració van 
acordar també establir un mecanisme de 
pujada automàtica de tarifes quan aug
menti el preu del carburant. 

Es va acordar crear una comissió que 
estudiarà la utilització de les autopistes de 
peatge per part dels transportistes, i d'en
tre d'al tres punts de control, mesures d •in
pecció, etc. destaquem que va ser espe
cialment definit pels vaguistes la forma 
que haurà de prendre el document de 
declaració de ports, veritable contracte 
entre transportistes i usuaris, paper imprés 
mitjançant un sistema d'encunyació que 
evite qualsevol falsificació pels desapren
sius del s~ctor. 

Enfí, la fermesa dels camioners en la 
seua vaga, va permetre demostrar un cop 
més que el Govern Central actua sempre a 
remolc de les situacions, i quan aquestes 
es podreixen. Sembla ja una constant. 
Felicitats als xòfers. l 

l 
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ALEMANYA ENVIA UN 
MISSATGE PER 
L'AFUSELLAMENT 
DE COMPANYS 

Hans-Dietrich Genscher, Ministre 
d'Exteriors de la R. F. A. va enviar un 
missatge al president de la Generalitat 
Jordi Pujol amb motiu del 50è aniver
sari de l'afuseUament de Companys. 
Genscher en nom del seu govern afir
mava: «El 50è aniversari de l' execusió 
del President de la Generalitat de Cata
lunya Lluís Companys, evoca el dolo
rós record d'un dels perlades més fos
cos de la història d'Alemanya i d'Es
panya. Companys, una de les seues 
víctimes més conegudes, representa 
també als molts que van pagar amb la 
seua vida, la seua fidelitat a la llibertat 
i la democràcia. Compartim el seu dol 
pel segon president de la Generalitat 
de Catalunya, conscients de la partici
pació haguda en el nom d'Alemanya, i 
creiem coincidir amb la seua convicció 
al pensar que els ideals pels que Lluís 
Companys va donar la vida, han acabat 
per triomfar sobre el poder de la vio
lència.» 

AL CANDIDAT DEL PSC A 
L'ALCALDIA DE TORTOSA EL 
POSARAN DES DE MADRID 

Per poder fer alguna cosa a una 
població tan de dretes com Tortosa, el 
PSC local havia pensat en el veterà 
socialista JOSEP SUBIRATS, actual
ment en un alt càrrec al Tribunal de 
Comptes de la CEE. Doncs bé, aquesta 
no és una decisió que la pugui prendre 
l'executiva de Tortosa, ni tampoc 
depén de l'executiva de Barcelona, 
resulta que la decisió ha de venir de 
Madrid, posant una vegada més de 
manifest qui mana al socialisme cata
là, i és que d'acord que SUBIRATS és 
un alt funcionari, competent, etc. però 
si ell té ganes de venir i a Tortosa fa 
falta, què pinta Madrid?. 

JORDI PUJOL S'EMPRENYA 
AMB RAÓ AMB EL GOVERN 
CENTRAL 

l 

Ignorem si aquest incident de la visi
ta de Gorbatxov trencarà el prometage 
entre CONVERGÈNCIA i PSOE, 
però ja es veia venir feia dies que el 
Gover Central li volia fotre un disgust 
a Pujol amb aquesta visita. 

Jordi Pujol molt en la seua línia, re
clamava ser la màxima representació 
de l 'Estat a Catalunya, etc., etc. és a dir 
que la Generalitat es una simple dele
gació del Govern Central. Bé, nosal
tres estem molt contents de que el 
govern espanyol, el govern del país 
veí, no ho hagi considerat així, reco
neixentimplicitament que la Generali
tat de Catalunya és una institució que 
representa als catalans i prou, així ha 
segut històricament i així ha de ser, i 
per tant no és LA MÀXIMA REPRE
SENTACIÓ DEL PODER CEN
TRAL a Catalunya. Madrid ha deixat 
ben clar quins són els seus represen
tants aquí, MaragaU, Jusmet i Cia. 

És evident doncs que Madrid ha dis
criminat la Generalitat i el seu presi
dent que ens representen a tots els 
catalans, és a dir, que no ens han con
siderat seus. Us adoneu quin regal ens 
fa Madrid? Tot són punts de vista. 
Gràcies Madrid. 

CONGRÉS DEL 
PSC-PSOE A GIRONA 

Molt interessant aquest Congrés, so
bretot per una sèrie de novetats tàcti
ques que s'endevinen i per alguna 
sorpresa que s'hi va donar. 

RAIMON OBIOLS CAU DEL 
CAVALL l VEU LA LLUM 

Igual com li va passar a St. Pau, 
Raimon Obiols ha vist la Hum, i ha 
manifestat sense embuts, que a partir 
d'ara aniran a la recerca i captura dels 
cristians (per a que s 'apunten home, no 
per als Ueons ... ) i és que com el seu 
nom indica, el PSC (PARTIT SENSE 
CRISTIANS) es veu que, no en tenia. 
Obiols, el molt pillet s 'ha ensumat que 
els sectors catòlics deuen votar més bé 
a Pujol, i és clar, per arribar a la presi
dència de la generalitat, aquesta Gene
ralitat tan poc propensa al PSC, neces-

sita a tothom. S'ignora si ha estat obra 
de l'Esperit Sant, o el pensament l'ha 
tingut eU solet. També s'ignora si els 
cristians n'hi faran cas, això ja es veu
rà. 

VOLEN TORNAR A POSAR DE 
MODA ALLÒ DEL 
CATALANISME POPULAR 

També sembla que analitzant analit
zant, han vist que no eren prou catala
nistes i han començat a cuidar els de
talls. De moment ha recuperat la figura 
de Companys, que tenien arraconada 
fins enguany, això si, junt a CIU, PP, 
etc. es van negar a la proposta d 'EC per 
a fer públic el sumari del seu judici, es 
veu que secret militar 50 anys després. 
Van tornar a parlar de posar en marxa 
aUò del catalanisme popular, per opo
sar-se al conservador de CIU, però de 
moment hauran de demostrar que 
aquest invent consistia en alguna cosa 
més que seguir sempre les ordres de 
Madrid en els temes catalans, com ha 
passat fins ara. Catalanisme madrileny 
vaja. 

PER UNA CATALUNYA 
LLIURE, PRÒSPERA l SENSE 
CLASSES 

Al Uarg dels darrers 13 anys, el PSC 
ha aconsseguit una coherència ideolò
gica envejable. De la Catalunya lliure, 
pròspera i sense calsses van passar a 
l'Espanya una, grande y libre versió 
«light» de Felipe i Alfonso. Ara ja van 
por el «Imperio hacia Dios», després 
d'haver-nos posat a l'OTAN, «d'entra
da NO» recordeu? i haver enviat com a 
conseqUència la canaUa al Golf Pèr
sic. Enfí, resumint, que continuaran 
fent les giragonses que calgui per 
consseguir els seus objectius, que hon
radament ja no sabem quins son, i 
consti que ens dol haver de fer aquestes 
critiques d'un partit important que 
podria haver jugat un paper també 
important, per Catalunya i les seues 
classes trebaUadores. Però així ha anat 
la cosa. l 



L'ACTUALITAT 

TELEFÒNICA DEIXA 
INCOMUNICAT EL MONTSIÀ 

No hi ha dret que en ploure quatre gotes 

o 10.000 que tant se val, els telèfons dei

xen de funcionar, o bé ho facin malament 
durant uns quants dies. Tota la nostra 

comarca en surt afectada, i especialment 
Alcanar, La sénia i Ulldecona, amb les 

pèrdues econòmiques i molèsties que això 
ocasiona. 

Segons explicava a «Ebre Infores - Mig

jorn» el delga! provincial de telefònica, el 

motiu de les deficiències era conseqüèn

cia del mal estat en que es trobava el fil que 

condueix les línies, gastat per la seua anti
guitat i foradat pels trets dels caçadors, i on 

entrava lA humitat en ploure. També va 

dir que s'havia cobert el fil amb fibra 

òptica i els servei era restablert. IC havia 

fet una pregunta al Senat per iniciativa de 

Víctor Gimeno, al Parlament de Catalun

ya. 
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OCTUBRE MES DE LA 
LLADRONÍCIA 

s:sco 

~ 

Primer foren unes senyores grans en 

sortir de missa primera un diumenge de 

matí, va passar un vehicle i els va pegar 
estirada al «bolso», desprès una sra. jove 
davant de ca Pasalamar, al carrer St. Anto
ni un matí prou d~hora, amb caiguda inclo
sa. Mentrestant, la nit abans de St. Lluc un 

vehicle robat embestia marxa enrera la 

.......... 

prengui totes les mesures possibles que 

seran poques. Sens dubte al poble ha estat 

el tema del mes. 

INFORMACIÓ SOBRE LA 

DOBLE VIA 
En el Ple de dilluns i a la pregunta 

d'Agustí Verdiell, l'Alcalde responia que 

Renfe havia fet unes ofertes pels terrenys 

botiga de Ràdio Ferré a la Mera, i agafava expropiats que els Ajuntaments afectats 

tots els televisors que podia marxant a tota 

pastilla. 

Però és que la tarda abans, algú entrava 

al gimnàs de Juanjo Raga al carrer l'Ermi

ta i s'enduia també allò que podia. Dies 

després el cotxe tornava a fer una passada 

estirant «bolsos» i tirant novament una 

sra. a terra, amb un intent de robatori 

també al Bar de l 'Orfeó impedit per l'ama. 

Ja prou en parlem al Pòrtic, només advertir 

que tota la gent estigui amb l'ull viu i 

trobaven correctes. A 850 ptes/m2 de 

regadiu i 350 pts/m2 de secà, que segura

ment sobre el 15-16 d'aquests mes en 

endavant es començarien a firmar les actes 

de valoració i d'indemnització, que es 

podrien pagar dintre del primer trimestre 

de l'any. 

Tot això però, no vol dir que les obres ja 

hagin de començar, d'això sembla que 

encara no se'n sap res. B 

11 



L'AJUNTAMENT 

PLE DE DILLUNS 
5 DE NOVEMBRE 

Set o vuit punts enllestits amb una cele
ritattotal, 15 minuts i al carrer. Tot aprovat 
per unanimitat i una autèntica bassa d'oli. 
Com a testimorús muts tres persones, Jero
ni fill, Josep Lluís Millan per ERC i el re
presentant del COS Celestí Hervàs, que 
arriba 5 minuts tard i se'n perd la meitad. 

La veritat sigui dita, aquest ambient és 
més còmode i relaxat per tothom, el que no 
sabem és si és fruit d'un autèntic treball en 
equip per part de tots els grups, o simple 
resignació a la fatalitat històrica de la.ma
joria socialista. En tot cas, gairebé assis
tim a un govern de coalició PSC-CIU-PP 
inèdit a ben segur, que benvingut sigue si 
ha de portar bons fruits al poble. 

Com a temes que sobresortien, el canvi 
de nom de l'Avinguda O 'Callaghan pel de 
Avinguda de la Generalitat, a proposta del 
veïnat del carrer que ara s'està urbanit
zant. D'aquesta proposta se'n ha fet ressó 
la Comissió de Cultura, donat que l'obra 
és finançada en sa major part amb càrrec al 
Pla d'Obres i Serveis de la Generalitat. 

Desprès dels enfrontaments passats, cal 
cel.lebrar aquest diguem-ne canvi d'acti-

XAFARDERIES 

EL CARRER SANT ANTONI NO 
PAGA LA LLUM ... 

Per això l'han deixat a fosques. Ja sa
bem que tot no es pot fer al mateix temps, 
que val diners, que les prioritats, però 
home, tampoc es tracta de deixar a fosques 
tot el veïnat. Heu passat darrerament de nit 
pel carrer Sant Antoni? Probablement ni 
us en haureu adonat, de tant fosc. 

Sincerament, un carrer tan cèntric, de 
baixada a l'estació, també al Savoi, etc., 
etc. podria estar només una mica enllume
nat. És molt demanar? 

VAN A PORTUGAL l ELS FO
TEN EL COTXE AMB 
SORPRESA ... 

Si més no per a que en quedi constància 
per a la posteritat Resulta que el poble ba 
anat ple d'una xafarderia forta a tope, i és 
que una família deien que resident a Ull de-
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tud per part de l'Ajuntament, que sens 
dubte serà més positiu per al poble. 

MOL T DE CONEIXEMENT 
EN EL TEMA DEL CADASTRE 
DE RÚSTICA 

Alavistadel'augmentdel 100% queha 
fet l'Estat, el nostre Ajuntament creiem 
que amb molt bon criteri, ha acordat en 
aquest Ple rebaixar el tipus impositiu del 
0'90 al 0'45% amb lo qual es pagarà el 
mateix. Si critiquem quan no trobem bé 
alguna cosa, també cal aplaudir ara aques
ta sàvia decisió dels tres grups, que estal
viarà un bon càstig a a la soferta economia 
pagesa. 

PARC DE NADAL 
S 'ha format un Patronat per part de totes 

les entitats locals, partits presents a l' A
juntament, Parròquia, Ràdio 5, i d'altres 
Institucions locals per al muntatge d'a
quest I Parc de Nadal que segons dieun 
promet ser una cosa guai. No es coneixen 
de moment detalls concrets, però hi haurà 
un poc de tot per a diversió de la canalla. 
Lamentar únicament l'exclusió dels par
tits diguem-ne no-parlamentaris, però bé 
això ja és norma de la casa. De tota manera 

cona havien fet un viatge a Portugal amb 
una àvia seua. Resulta que allí sempre 
segons «VOX populi», se'ls hi va morir 
l'àvia, i van i decideixen tornar ràpida
ment amb la difunta a dintre del vehicle, 
per estalviar problemes legals. 

Tot marxava bé fins que en aturar-se a 
fer un glop, els hi roben el vehicle, amb la 
difunta a dintre, és clar, imagineus la sor
presa de tothom, dels lladres sobretot. 

Diuen que el cotxe ja va aparèixer, però 
això si, oficialment ningú ha dit de qui es 
tractava, que el tema és prou delicat, al
menys al moment de tancar aquesta edició 
no es sabia. Òndia quin merder!!! 

VISIT ANTS !L.LUSTRES A LES 
FESTES MAJORS 

I és que no es pot parlar, perque mai se 
sap com ens tornarem de grans. A la revis
ta de l'Ajuntament que parlava de les 
Festes, se'ns il.lustrava sobre les autori-

al FULL en parlarem, faltaria, serà la 
nostra modesta aportació fora de concurs, 

l'any que ve ... 

OBRES 
AVINGUDA O'CALLAGHAN 
(De la Generalitat ara) 

Dilluns 29 s'arrencaven els primers ar
bres, i pràcticament en un dia tots llestos. 
La majoria els han tornat a replantar, 12 o 
13 al camp de futbol, i d'altres als Barris, 
ara tot cl carrer és panxa enlaire i es veu 
una avinguda més gran i ampla. l 

tats i elevades personalitats que ens havien 
de visitat durant les mateixes (poquetes 
per cert, algú perd carisma? ... ) i també 
sobre el munt que havien deixat de fer-ho 
per molts i variats motius. Francament, 
molta gent ha trobat ridícula aquesta noti
cia, ridícula i petulant, i encara que ja se 
sap allò de les odioses comparances, s'ha 
recordat aquella secció de la revista de D. 
Ramon Forcadell « Visitas de nues tro 
Director ... , encara que caldria dir que 
almenys en aquesta secció no hi posaven 
les visites que s'havien deixat de fer ... 

NARCÍS, RAIMON l PASCUAL, 
ORA PRO NOBIS ... 

No és veritat que ara per fer-se del PSC 
(PARTIT SENSE CRISTIANS) sigui 
obligatori fer els nou primers divendres de 
mes, mossén Obiols així ho ha desmentit 
categòricament; ni entrem ni sortim, 
només observem. l 



CARTEL.LERA .OFICIAL 

A UN POBLE IMAGINARI, 
EN UN TEMPS MOLT RECENT 

Amb el prec de la seua publicació, re
bem el següent BAN del nostre estimat i 
mai prou alabat Ajuntament. De res. 

BAN 
Per ordre de !'.Alcalde se fa saber 

a tothom: 

Que vista la sèrie d'actes delic
tius succeïts darrerament a la, nos
tra població, s 'imposa el dictar 
unes quantes mesures preventives 
en ordre a evitar qualsevol 'perill i 
risc per als nostres estimats conciu
tadans, per això, he resolt: 

l. Es retiraran totes les alarmes 
existents actualment, son una mo
lestia per al son del veïnat, i podrien 
sobresaltar als lladres, que es po
sarien nerviosos i per tant serien un 
perill per als ciutadans. 

2. Les portes dels establiments 
romandran obertes nit i dia, evitant 
les sorolloses i aparatoses trenca
des de vidres, i les despeses que 
ocasiones les seues reparacions. 

3. Les senyores no hauran de dur 
el •bolso. molt subjecte, i l'amolla-

LA TERRA 

VAGA AL MES DE 
NOVEMBRE 

La delicada situació en la majoria de 
sectors agrícoles i ramaders, la contínua 
tendència a la baixa dels preus agrícoles, i 
la sensació d'abandonament per part de 
les diferents administracions, estan em
penyent el cap una vaga que pot ser sona
da. 

De moment UNIÓ DE PAGESOS 
anuncia que novembre seria el mes esco
llit per la protesta, en coordinació amb al
tres sindicats d'àmbit estatal. La vaga tin
drà també incidència a les nostres terres, 
on el sindicat està recuperant la força que 
tingué fa uns anys, ino porten enlloc, i que 
un sindicat fort és avui una necessitat 
urgent per al camp. 

Seguirem informant. 

ran en notar l'estrebada, evitant 
així caigudes i disgustos. 

4. Es procurarà posar-hi a dins 
una quantitat prudencial per no 
desvetllar les ires dels lladregots, i 
que lafeina els surti a compte. 

5. S'anunciarà oportunament la 
presència: d'elements sospitosos, i 
els dies i hores en que es podran fer 
els robatoris, estalviant així el fac
tor sorpresa als ciutadans, i els 
mals de cor corresponents. 

6. Per facilitar-los la tasca, la vigi
lància serà suau, ja que si no se'ls 
pot fer res, no cal agafar-los, i tots 
ens estalviem problemes. 

Esperem que amb aquestes me
sures, i amb les que la sàvia pru
dènciafaci adoptar al vemat, redui
rem el perill a la mínima expressió, 
objectiu preferent en l'actuació d'a
quest Consistori. 

Que Déu us guardi molts anys la 
vida, que no la cartera, · 

El vostre Alcalde. 

NOTA DE LA REDACCIÓ: 

Fem notar que apart de les moltes virtuts 
d'aquest BAN, és ademés un model extra
ordinari de socialització de la riquesa, de 
repartiment d'aquesta, objectiu que mai 

EL VALOR CADASTRAL DE 
LES FINQUES RÚSTIQUES 
CREIXERÀ EL 100% 

Segons una circular enviada als Ajunta
ments per Centre de Gestió Cadastral i 
Cooperació Tributària, s'augmentarà el 
100% el valor dels bens de naturalesa 
rústica. En canvi els valors cadastrals 
urbans ho faran només en un 5 % . 

Aquest augment l'hauran d'aplicar els 
Ajuntaments abans de l'i d'abril de 1991, 
i no es contempla cap pròrroga dels tenni
nis d'entrada en vigor de les Ordenances 
fiscals de rústica. 

El sindicat agrari UNIÓ DE PAGESOS, 
ha manifestat la seua disconfonnitat amb 
aquestaugment,ja que els pagesos hauran 

s'havia aconseguit al nostre poble. No 
dubtem doncs, en qualificar de MERA
VELLÓS i SENSACIONAL aquest BAN 
que pot marcar una fita històrica en el 
socialisme mundial. A manar. l 

lE1 ven pi1 Clll 
C/. MC11e1t1C11t. 1/n. 
bloo l · bC11iao1 A 

cJVUlldeoonCll 

Atenoiól Venem 
fotooopiC11do1C11 

en molt bon e1tC11t 
(Contacteu am LO FULL) 

lE1 ven neve1C11 
de 1e9ona mà 

ptàotioament nova 
(Dirigiu-vos al FULL) 

de pagar el doble del que pagaven fins ara, 
amb la qual cosa no es farà més que 
augmentar la crisi estructural que pateix el 
sector. 

GESTIONS PER CONSTITUIR 
UNA COOPERATIVA DE 
SEGON GRAU PER 
ENVASAR OLI 

Aquest dimarts dia 6 hl haurà una as'. 
semblea extraordinària amb un punt únic: 
Aprovar l'adhesió a una cooperativa de 
segon grau. 

Aquesta Cooperativa estaria formada 
per les seccions Molí de Godall, Mas de 
Barberans, La Galera, Freginals i Ulldeco
na, amb la finalitat de produir oli de qua-

11 



li tat per a envasar. L'oli 
envasat rebria una sub
venció aproximada de 
60 pts. litre, exigint-se 
que no fes mes de 1 '52, 

aquesta subvenció pro
cedeix del M. Comú i 
pot ser un bon estímul 
per millorar les nostres 
qualitats d'oli. Creiem 
que la constitució d'a
questa Cooperativa és 
una bona notícia i que 
hem de terúr clar que el 
Mercat demana quali
tat, per a lo que s 'han de 
superar mètodes i 
sistemes de treball, 
únicament així, amb la 
millora de la qualitat 
dels nostres olis, po
drem començar a re
montar el vol en el sec
tor de l'oli. l 
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FUTBOL 

Masdanver. - Gandesa 2-1 
Móra d'Ebre - Perelló 4-1 
Aldeana - M. la Nova 4-0 
Benissanet - Remolins 1-3 
Ulldecona - La Sènia 2-2 
Falset - Roquetenc 4-2 
Jesús Cat. - Oleastrum 2-0 
Pinell - Ginestar 4-1 
Flix - Sta. Barbara 2-5 

Remolins 
La Sènia 
Aldeana 
Ulldecona 
Jesús Cat. 
Falset 
Sta. Barbara 
Pinell 
Oleastrum 
Perelló 
Masdenver. 
M. la Nova 
Flix 
Roquetenc 
Benissanet 
Móra d'Ebre 
Ginestar 
Gandesa 

972017516+6 
9 6 2 1 35 17 14 +6 
9 6 1 2 18 10 13 +5 
9 4 3 ~211211 +1 
9 5 1 3211711 +1 
9 3 5 1141111 +1 
9 5 o 4 17 17 10 +2 
9504131610 
9 4 o 5 14 11 8 
932414158 
9 3 2 4 12 17 8 -2 
932410168 
931516197-5 
9 3 o 6 16 20 6 -2 
9 1 4 4 13 18 6 -4 
922517226-4 
9211'12295-1 
920710184-4 

RESULTATS DEL PRIMER 

14-10-90 PERELLÓ 2 - 2 ULLDECONA 
21-10-90 ULLDECONA 2 - O MÓRA NOVA 
28-10-90 REMOLINS 2-1 ULLDECONA 
4-11-90 ULLDECONA 2 - 2 LA SÉNIA 

Empat al difícil terreny del Perelló, victòria a 
casa en un partit discret contra el Móra, derro· 
ta previsible per la mínima al camp del líder, i 
empat in extremis en el partit de la màxima 
contra els seniencs. 

Aquest darrer sens dubte ha estat el partit 
més emocionant amb ingredients per a tots els 
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gustos, gols, expulsions, penals, semigols, 
algunes bastonades i un partit en definitiva que 
haguessin pogut guanyar qualsevol dels dos 
equips, ja que ocasions en tingueren. Molt de 
públic al camp i ambient correcte a la «grada». 
L'Ulldecona segueis alternant fases de molt 
bon joc, amb un futbol ràpid i vistòs, junt a fases 
en que els jugadors no acaben de trobar el seu 
lloc al camp. Les baixes per lesió també han 
influït en el rendiment de l'equip, i les incorpo
racions de Vicent i Tomàs es notaran. 

FUTBOL VETERANS 
Lamentar en aquest apartat la greu lesió de 

PERE GALLARDO «Fleitas» per als amics, 
que el dia de Tots Sants jugant contra La Cava 
aquí a casa, es va trencar la tibia en una fota 
entrada d'un defensor visitant. Mala sort la de 
PERE que ja havia sofert una greu lesió ante
riorment també amb els veterans. U desitgem 
una ràpida i satisfactòria recuperació. 

FUTBOL-BASE 
És intenció de la Redacció, publicar els re

sultats de tots els equips del futbol-base local, 
així com les classificacions, esperem que serà 
realitat al proper número del FULL. 

FUTBOL SALA 
S'estan preparant importants novetats en 

l'apartat del futbol-sala local, ens les explicarà 
el seu president Joan Ramon Bel en el proper 
número, de moment cal dir que ben avit co
mençarà el Campionat d'Hivern del que infor
marem puntualment. 

MOTOR 
Dins de les Festes de Sant Uuc es feren el 
diumenge 21, les SEGONES TRES HORES 
DE RESISTÈNCIA, puntuables per al Campio
nat de Catalunya i amb organització del 
MOTO-CLUB ULLDECONA. 
Aquesta fou la classificació en els primers 
llocs: 

1. PERE MILL i JOAQUIM LARA amb Derbi, 
142 voltes. 

2. JOAN TORRENTÉ i CARLES NAVIO Me
tra-Kit, 140 voltes. 

3. JORDI PABLO i GASPAR SALES Moto
Gac, 138 voltes. 

4. JOSEP M' ABELLA i OSCAR ESTORACH 
Moto·Gac, 136 voltes 

5. JOAN M. ESCURRIOLAi JOSEP PROVIN
CIALE Mixta, 136 voltes 

l així fins completar un total de 29 participants 
dels que 5 no es van classificar. La classifica
ció dels pilots locals fou aquesta: 

9. JOSEP GREGORI PASALAMAR i AGUSTÍ 
VERDIELL Derbi, 130 voltes 

11. ALFONS GRAU i JORDI MILLAN Derbi, 
127 voltes 
12. MANEL VIDAL i JOSEP LL. GERÓNIMO 
Derbi-Autisa, 127 voltes 
17. JOSEP BALAGUÉ i JOSEP CASTELL 
Derbi, 118 voltes. 

L'enhorabona a l'organització, bona com 
sempre i felicitacions als corredors locals per la 
seua actuació. Una bona diada al món del 
motor. l 


